
 Mötesanteckningar från bastukvällen 2016-10-10 

14 st bastuvänner samlades denna oktoberkväll.  

Golfkommittén beslutade att kvällens golf endast är en inspelningsrunda inför kommande tävling. 

Nästa gång kör vi skarpt. Vi kör tävlingen med samma lag som tidigare, lägger kanske in någon cup 

under hösten. Lasses julcup kommer som vanligt vid sista höstmötet. Lagpriset kvarstår till 

våravslutningen. 

Rainer tycks ha skött sommarträningen bra och landade på 6 poäng. Som god två kom Arne Broberg 

med 4 poäng. Urban, Arne A och Lasse O fick ihop 3 poäng 

Bernte fixade poolsidebjudningen med hjälp av Rolle. Han bjussade på Jäger samt bitar av 3 sorters 

korv och egenbakat tunnbröd - till allas belåtenhet. 

Några beslutspunkter vid mötet 

Karl-Erik A tog upp sin tidigare föreslagna resa till Åland med besök på Stallhagen m.m. Med tanke på 

att hösten lagt sig över Åland, kan säsongen anses vara över. KEA tar upp frågan under våren.  

Rainer tog upp frågan om Torstens stadgeförslag. Beslöts att skjuta fram diskussionen till nästa 

bastuträff, då alla kan vara mer pålästa. Alla har tidigare fått ett exemplar av förslaget att ta hem. 

Travet går vidare med Lasse Lind vid spelluckan. Vi startar med -13 sek i kassan. Nya insatser 

samlades in, som tidigare 100 sek i insats varannan bastukväll. 

Krister och Lasse Oddsberg ordnar med serveringen till nästa bastuträff den 24 oktober. Jäger vid 

poolside och kaffe med äppelkaka i puben. 

Rainer utreder ett förslag till att resa med Birka Cruises. Detta blir en kryssning med en övernattning 

och där vi bjuder in våra damer. Resan till och från terminalen sker med egen buss. Datum ej 

fastställt, men blir nu under hösten. 

Rainer har hittat ett bilmuseum i Tumba, Word of Classics, som ser intressant ut. Gamla, men snygga 

amerikanare. Öppet tisdag – fredag 11 – 18. Inträde 100 sek. Rainer kollar upp möjligheten att 

komma dit. 

Lasse Lindgren har ett förslag att besöka Högberga Gård på Lidingö. En Konferens- och 

Weekendanläggning med egen vinfabrik. Lasse kan kolla upp hur vårat besök skulle se ut. 

Rolle har kollat upp med SVT om ett återbesök. Tyvärr, fullbokat långt framöver. Kan möjligen gå 

nästa år. Rolle bevakar 

Vid pennan vice sekr. 

Krister 

 


